



## ESSENTIAL ITEMS FOR YOUR CAT'S EMERGENCY KIT

Are you ready in case you need to make a quick getaway with your cat?

Emergencies are not something that we like to think about, but it is good to be prepared in case they happen. Aside from having essential items for yourself, be sure to have a bag for your cat with a few of his essential items. Here is a quick list to get you started!

### *Essential items for your cat's emergency kit*

- Any medications or copies of prescriptions your cat needs
- Your pet's microchip information
- Litter box essentials: litter, scoop, and bags to dispose of your cat's waste.
- Cat carrier with comfy blanket or cushion to make your cat feel safe
- Food and water and bowls to serve your cat his meal
- Harness and leash, collar with a tag
- A toy

## PREPARATION EN CAS D'URGENCE

Est-ce que vous êtes prêt en cas d'avoir besoin de quitter votre résidence rapidement avec votre chat?

Nous ne voulons pas penser qu'une urgence puisse arriver. Cependant, il est bien d'être préparé à une telle possibilité et avoir une trousse d'items essentiels autant pour notre chat que pour nous! Voici quelques items à ne pas oublier lorsque vous préparez un sac d'urgence pour votre chat :

### *Items essentiels pour la trousse de votre chat*

- Sa médication / photocopie de ses prescriptions
- L'information sur sa micropuce
- Une litière et une pelle pour la nettoyer ainsi que quelques petits sacs dans lesquels jeter les agglomérations
- Son transporteur incluant une couverture et/ou un petit coussin pour l'aider à se sentir en sécurité
- De la nourriture, de l'eau et des bols
- Un harnais et une laisse
- Un jouet

